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Onderwerp Werkzaamheden fietspad Dij krand

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuitlehouder Schenk

Het fietspad aan de Dijkrand wordt opgeknapt. Dat is een goede zaak. Veiligheid en goede
bereikbaarheid staat bij ons en onze burgers hoog in het vaandel.

Om dit te realiseren zijn de bomen afgeschermd voor eventuele schade tijdens de renovatie, waar we
ook zeer content mee zijn.

Echter om het fietspad te kunnen renoveren is ook een deel van de weg afgesloten, te weten de kant
die vanaf de kruising bij de McDonalds loopt tot aan de rotonde bij de Landerije.

Veiligheid van de wegwerkers dient in deze ook zeker voorop te staan, toch hebben wij als VLP-
fractie hier enkele vragen over.

t. Voor en na werktijd is de weg ook afgesloten, is dit noodzakelijk en zo ja,waarom?

2. ln het weekend is de weg ook afgesloten, is dit ook noodzakelijk en zo ja, waarom?

ln verband met de bereikbaarheid van met name de D-dijken, de E-dijken, de Flintdijk en de
Landerijen zou het wenselijk zijn om, buiten de werktijden, de weg weer open te stellen.
De werkzaamheden duren immers nog totS-12-2017.

Namens de VLP,

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Ja, dit is noodzakelijk in verband met de duidelijkheid voor de weggebruikers. Wanneer er
geregeld een andere situatie wordt gecreëerd kan dit rommelig overkomen en voor
verwarring zorgen bij de weggebruikers. Dit komt de verkeersveiligheid niet ten goede.
Daarnaast is het weghalen en terugplaatsen van de maatregelen kostbaar. Middelen kunnen
we beter inzetten voor het daadwerkelijk asfalteren van de fietspaden.

2. Zie 1. Zelf hebben we het afgelopen weekend geconstateerd dat het verkeersaanbod in de
weekenden anders is. Daarom is besloten om de maatregelen voortaan vrijdag aan het
einde van de dag weg te halen en maandagochtend weer terug te plaatsen. Overigens
kunnen meldingen over ongewenste situaties prima worden gedaan via de Buitenbeterapp
zodat de organisatie hier adequaat op kan reageren. Raadsvragen werken in deze alleen
maar vertragend.

Saskia Schenk-Dekkers
Wethouder Openbare Ruimte


